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Rådet för funktionshinderfrågor 
  

Datum och tid Plats 
 2022-10-24  09:30-10:45 Rådsalen   

 

 

Övriga 
Matilda Persson (Sekreterare) 

Stefan Alander (Avdelningschef Gata/Park) §26 

Henrik Olofsson (Utvecklingschef) §30 

Yvonne Otterborn (Medicinska gruppen)  

 
 

Protokollet innehåller §§24-30 
 

 

Ordförande _________________________________________________________________ 

 AnnaMaj Björk 

 

 

Justerare _________________________________________________________________ 

 Lennart Andersson    

 

 

Sekreterare _________________________________________________________________ 

 Matilda Persson 

Ej tjänstgörande ersättare 
Erik König (S) (SN) 

 

Beslutande ledamöter 
AnnaMaj Björk (KD) (ordförande) (SN) 

Siv Ahlstrand (S) (SN) 

Lennart Andersson (Medicinska gruppen) 

Lars-Ove Wren (vice ordförande) (Döva- och 

hörselskadade gruppen) 

Bertil Olsson (Rörelsehindrade gruppen) 

Annika Finnström (V) (KS)  ersätter Hans Sedström 

(KD) 

Rolf Karlsson (S) (RÖL)  ersätter Inger Trodell Dahl 

(S) 

Catharina Jakobsson (Döva- och hörselskadade 

gruppen)  ersätter Marina Carlsson 

Ann-Britt Herrgård (Rörelshindrade gruppen)  

ersätter Gunnar Öhrberg 

Kurt Finlöw (Psykiska gruppen)  ersätter Susanne 

Ignell  
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Ärendelista 
§24 Godkännande av dagordning 

§25 Val av protokolljusterare 

§26 Information från tekniska förvaltningen 

§27 Sammanträdesschema för RFF 2023 

§28 Information från TGG 

§29 Övriga frågor 

§30 Information om statens servicecenter 
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§ 24 – Godkännande av dagordning 
 

Ärendebeskrivning 

Rådet för funktionshinderfrågor godkänner dagordningen för dagens sammanträde. 

 

-Paragrafen är justerad- 

§ 25 – Val av protokolljusterare 
 

Ärendebeskrivning 

Rådet för funktionshinderfrågor utser Lennart Andersson till justerare att jämte ordförande 

justera dagens protokoll. 

 

-Paragrafen är justerad- 

§ 26 – Information från tekniska förvaltningen 
 

Ärendebeskrivning 

Rådet är besvikna över att representant inte var med på plats. Det fungerade inte bra att Stefan 

Alander deltog digitalt då det gick inte att höra vad han sa. 

Följande information har Avdelningschef Stefan Alander skickat för att läggas med i 

protokollet: 

"Gällande snöröjning så kommer det att fungera som tidigare vintrar. Vårat avtal med 

entreprenörerna som vi har går ut i vår, vi kommer då att utföra mera 

vinterväghållning i egen regi.Vi har äskat medel för att köpa in en snöfräs till vintern 

23-24 för att kunna avlägsna snövallarna fortare i centrala delarna av staden. 

Beträffande växtlighet vi gjort en inventering som visar att det finns mycket växtlighet 

som är skymmande och inkräktar på trafiksäkerheten. 

Vi har där tagit hjälp av Byggförvaltningen för att meddela fastighetsägarna på privata 

fastigheter att detta behöver åtgärdas och ska vara utfört till nästa växtsäsong. 

På Kommunens mark kommer detta arbetet starta under hösten och pågå under 

vintern." 

 

-Paragrafen är justerad- 
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§ 27 - Sammanträdesschema för RFF 2023  
(22SN63) 
 

Ärendebeskrivning 

Förslag på sammanträdesschema för Rådet för funktionshinderfrågor för år 2023 är framtaget. 

Rådet fastställer datum för år 2023. 

 

Beslutsunderlag 
Sammanträdesschema RFF 2023 

 

-Paragrafen är justerad- 

§ 28 – Information från TGG 
 

Ärendebeskrivning 

Rådet för funktionshinderfrågor får information från Tillgänglighetsgruppen. 

• Senaste mötet var 19/9. 

• Tillgänglighetsanpassning inom skola.  

o Ny RWC på förskola i Zinkgruvan. 

o Anpassning av gångstråk Närlundaskolan. 

• Länsövergripande grupp kring suicidprevention. 

• Diskuterade gatupratare, står ofta i vägen och minskar tillgängligheten. 

• Inventering av hörselslingor klar i kommunen.  

o Besiktningsmärke, ska uppdateras 1 gång i året. 

• Eva Larsson, demonstrerade en guideslinga med 11 olika mikrofoner i, bra komplement.  

o Ska finnas tillgänglig att låna i biblioteket. 

• Projektledning nya Närlundaskolan.  

o TGG gav synpunkter på heltäckningsmatta.  

▪ Nu vinylmatta i stället. 

• På vissa ställen finns det buskar som växer över trottoarer. 

• Dörröppnare på Linden för snabba, gäller alla ytterdörrar. 

• Tillgängligheten är dålig på vissa uteserveringar. 
 

-Paragrafen är justerad-  
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§ 29 – Övriga frågor 
 

Ärendebeskrivning 

Övriga frågor tas med till nästa beredning. 

• Rolf Karlsson ställer fråga kring vilka områden rådet har att påverka.  

o Representanter från funktionshinderorganisationer säger att det ligger i 

organisationens intresse att lyfta frågor. 

• Siv Ahlstrand lyfter att det vid första rådet 2023 borde markeras vad ledamöterna från 

nämnderna ska hålla rådet informerad om, exempelvis regionala frågor. 
 

-Paragrafen är justerad- 

 

§ 30 – Information om statens servicecenter 
 

Ärendebeskrivning 

Henrik Olofsson, utvecklingschef, informerar om statens servicecenter.  

Henrik informerar om följande: 

• Staten ligger i framkant i det offentliga Sverige, när det gäller digitalisering. Mycket sker 

digitalt, men finns grupper som har svårare att ta del av dessa tjänster.  

• Statens servicecenter är en egen myndighet som har avtal med andra statliga 

myndigheter: pensionsmyndigheten, skatteverket, arbetsförmedlingen och försäkringskassan.  

o Det man kan göra på nätet hos dessa myndigheter kan man istället göra på statens 

servicecenter. De fattar inga beslut men hjälper till att leta rätt på blanketter, kolla hur 

dina ärenden ligger till. 

o Ska finnas i de flesta kommuner på sikt, finns redan i Örebro och Motala och håller på 

att etableras i Askersund. Personalen kommer hålla till i Örebro men arbeta vissa 

dagar i Askersund. 

o Lokalen ska vara centralt belägen och tillgänglighetsanpassad. Höga säkerhetskrav i 

kombination med tillgänglighetskrav gör att det inte är enkelt att hitta lokal.  

▪ Inte klart med vilken lokal än. Statens servicecenter vill inte gå ut med 

information förrän det är beslutat. 

o Finns ingen begränsning på vem som kan gå till lokalen eller via internet. 

o Invigning under 2023 om Henrik får göra en bedömning, men det är upp till Statens 

Servicecenter. 
 

-Paragrafen är justerad- 


